
Referat FAU- møte 4, torsdag 9. januar 2025 

Tilstede: Kjetil, Bjørg Elen, Cecilie, May Britt, Ane, Linda, Unni og Dagny 

 

Saker Hvem 

Gjennomgang av referat 
Godkjenning av referat ok. 
Pizza ble delt ut til det trinnet som vant trygg trafikk konkurransen.  
 

 

Oppfølgingssaker 

• Låste dører- fortsatt låste dører og slik vil det være en stund 
fremover. Tenker at det vil bli naturlig å prøve å låse dem opp igjen 
når våren kommer.  

• Foreldremøte - Stormøte med barnehagen? Kjetil har snakket med 
lærerne og et tema som går igjen er “robuste barn”. Vi er enig i at 
det er interessant. Kjetil tar kontakt med Hans Skjæveland og 
helsesykepleier ved skolen. Unni forhører seg med 
Læringsmiljøsenteret.   
Forslag til datoer 13.03, 27.03 eller 03.04. Dagny tar kontakt med Eli i 
barnehagen for å høre om de vil være med, samt ledig tidspunkt i 
grendahuset og evt forslag til aktuelle kontaktpersoner.  

• Hvordan ligger Malmheim an på nasjonale prøver? Rektor stiller 
spørsmål ved om foresatte er fornøyd med tilbakemeldingene i 
etterkant av prøvene, og kan ellers ikke gå i detalj på resultatene pga 
vi er en liten skole med få elever. Han forteller videre hvordan det 
jobbes i personalet med resultatene, og at de ser resultatene i 
sammenheng med resultatene fra 8.trinn på Skeiane u.skole. I 
forhold til lesing, bør Malmheim som skole øve mer på 
utholdenhetslesing og trene elevene på å ha konsentrasjon og fokus  
over tid.  
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Info fra skolen 
1. Prosjekter skolen deltar i (forsknings- og elevprosjekter) 

             - Sjonglering for 6 og 7.trinn før jul.  
             - Microbit (koding) for 6.trinn enten til våren eller høsten.  

2. Personell 
Flere lærere kommer tilbake fra permisjon, så per nå er det ikke behov 
for å ansatte nye. Det må tas ny vurdering utover våren.  

3. Elevmiljø  
7.trinn har gjennomført elevundersøkelsen og resultatene viser god 
skåre på trivsel, høy støtte fra lærer, men lavere på motivasjon 
sammenlignet med resultatene fra 7.trinn i fjor.  
3 ganger i året gjennomføres klassetrivsel undersøkelse fra 3. - 7.trinn.  

4. Elevrådsmøte 
Kjekt å jobbe med elevene i elevrådet. Har lagt en fast møteplan med 
møte ca. 1 gang i måneden.  
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5. SFO 

Kjetil luftet tanker rundt mat, om det skal kuttes og barna ta med 
medbrakt. Kan det organiseres annerledes? Hvorfor kan ikke barna få 
mulighet til å smøre selv på SFO? 

Saker FAU ønsker å ta opp med skolen  
1. Transponder – etterlyser samkjørte regler for bruk av Transponder. Kjetil 

tar saken videre med personalet.  
2. Hvordan fungerer avviksbehandling? Kommunen har et avvikssystem 

(Compilo) hvor ansatte melder inn avvik, som fungerer godt. Kjetil er den 
som først får info om avviket og behandler saken videre.  

3. Leksehjelp – hvordan fungerer tilbudet? Èn voksen med alle elever fra 
2.- 4.trinn er ikke mye. Elever opplever å ikke få hjelp. De yngste elevene 
krever voksenhjelpen, og de større får beskjed om å prøve selv. Burde 
det vært organisert annerledes? Skal tilbudet gis fra 3.trinn og oppover? 
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Eventuelt 
Vanntemperaturen på skolens kaldt vann er for varm. Kjetil undersøker saken 
nærmere.  
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FAU-del av møtet  

FAU-økonomi 
Penger fra TV- aksjonen er kommet fra kommunen.  

 

Evaluering av nissedisco 
Lurt å droppe pølser. God stemning blant elevene.  
Skolen har et supert discoanlegg i mediateket.  
Tribunen stod ute, lite var klargjort på forhånd. Vi ønsker at skolen setter inn 
tribune og klargjør lys- og lydanlegg. Positivt hvis elevene kan være delaktige i 
denne prosessen.  

 

17.mai 
17. mai-komite må opprettes. Involver klassekontakter på 3. og 7. trinn. Det må 
sendes ut melding til foresatte på disse trinnene om at det er behov for 2 
foresatte fra hvert trinn til å være med i 17.mai komiteen. Det er erfarne folk 
som sitter i komiteen fra før, så det handler om samarbeid rundt organisering 
og logistikk. Det er videre forventet at samtlige foresatte på 3. og 7.trinn bidrar 
med oppgaver på selve dagen.  
 
Sjekk lydanlegg, det har vært dårlig kvalitet tidligere år.  

 

 

 

Ref. Dagny 

 


